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Høringssvar vedr. legalisering af hash 
 

Høringssag om legalisering om Hashhandel blev behandlet på 
Lokaludvalgets møde den 18.11.09 og udvalget tilsluttede sig et 
høringssvar udarbejdet af Erik Brandt: 
  
"Den illegale hashhandel er voldsomt udbredt på Nørrebro og har 
mange meget uheldige konsekvenser for bydelen. Dels i form af mis-
brug hos den enkelte hashbruger og dels i form af en kriminalitet som 
er ved at forkrøble bydelen.  
  
Nørrebro Lokaludvalg støtter derfor en forsøgsordning, hvor der sker 
en legalisering af hashsalget under kontrollerede former." 
  
Venlig hilsen 
 
Kim Christensen 
Formand for Nørrebro Lokaludvalg 


